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SAMVIRKET

DAGSORDEN:
1. Valg af 2 stemmetællere 
2. Valg af dirigent
3. Prøvelse af deltagernes stemmeret
4. Formandens beretning
5. Fremlæggelse af det kontrollerede regnskab
6. Indkommende forslag *)
7. Valg jf. § 7, stk. 2.
8. Eventuelt.

Formanden bød velkommen til de fremmødte til generalforsamlingen. Der var mødt  26 
personer op i alt. Derefter bad formanden forsamlingen rejse sig og udbringe en skål for 
Kong Frederik X. 

Ad. 1. Valg af stemmetællere
Per Skov fra Telegrafforeningen og Bo fra Forsvarsbrødrene 1879 blev valgt som stemme-
tællere.

Ad. 2. Valg af dirigent
Til dirigent blev valgt Erik H. Mikkelsen, SGF. som takkede for valget og derefter kunne 
konstatere at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Ad.3. Prøvelse af deltagernes stemmeret.
Optælling af fremmødte stemmeberettigede blev forestået af sekretæren. 
Følgende foreninger var fraværende (Kystartilleriforeningen - MP-foreningen – Gardehus-
arforeningen Østsjælland). 
I alt var 15 stemmeberettigede til stede. 

Ad. 4.  Formandens beretning
 
Formanden, Anders D. Henriksen, indledte med at mindes de medlemmer, som i årets løb 
var gået til ”Ryes Brigades” og udtalte et ”Æret være deres minde”. Formanden fremhæve-
de specielt Freddy Rasmussen. Derefter aflagde formanden beretningen for året 2024.
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Formanden gennemgik årets aktiviteter. For det første blev dronningen abdikation nævnt! 
Det var lidt af en overraskelse, idet dronningen tidligere havde udtalt, at hun blev ”sidden-
de på sin pind, indtil hun faldt af”! 

Den 14. januar trådte dronningen tilbage og der var en hel del af foreningens medlemmer, 
der deltog i faneborgen på Christiansborg Slotsplads. 
Med den nye familie på tronen er mange protektorater forsvundet. Anders mener mange af 
disse specielt vedrørende soldater, deres foreninger m.fl. har så lang en historie, at de 
ikke burde være nedlagt.

Vi deltog i mindeceremonien på Svinø den 4. maj. 

Vi har efterhånden fået overdraget Flagdagen til Næstved Kommune. Det var en sober og 
værdig afvikling af receptionen og paraden. Vi havde fået Chefen for Beredskabet i Næst-
ved til at holde talen. Feltpræst Esben Rom Ejsbøl Christensen har fået opgaven og ord-
nede alt det kirkelige flot. Borgmesteren afholdt reception inden paraden. Paraden blev 
gennemført med musik af hjemmeværnsorkestret, der også spillede ved feltgudstjenesten. 
Alt-i-alt en flot og værdig dag. 

Vi fik gennemført den årlige pokalskydning med 45 deltagere. Med baggrund i tilbage-
meldinger planlægges to skydninger i 2025. 

Adventskoncerten på Grønnegades Kaserne, som vendte tilbage til Musikstalden gik ud-
mærket med fuldt hus. Næstved Kommune har ligeledes overtaget afviklingen af Advents-
koncerten med tilhørende salg af drikkevarer m.m. samt opstilling af borde og stole, idet 
intern betaling mellem kommune og Grønnegade blev ansøgt og bevilliget. I september 
nummeret af Grønnegades blad Ryder, var koncerten annonceret sammen med alle kultu-
rarrangementerne for det kommende halvår.

Anders Henriksen opfordrede foreningerne til at deltage mere aktivt i de kommende Ad-
ventskoncerter, som ændrer navn til Veteran Adventskoncert.

Beretningen blev taget til efterretning og godkendt.

Ad. 5. Regnskab

Dirigenten gav derefter ordet til Peter Christensen for fremlæggelse af regnskabet.
Peter fremlagde derefter regnskabet for hele året 2024. Regnskabet blev gennemgået. 
Året endte med et underskud noget lavere end 2023. Regnskab og Budget for 2025 var 
udsendt sammen med indbydelsen til formænd/kasserer.

Peter gennemgik derefter Aktiver og Passiver. Bilagskontrollanterne havde intet at bemær-
ke til bilagskontrollen. Budget 2025 blev gennemgået, idet de store poster forventes dæk-
ket af enten VETC eller Veteranrådet (Næstved Kommune)

Regnskabet blev herefter godkendt.

Ad. 6. Forslag

Ingen indkommende forslag.
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Ad. 7. Valg

På valg var kasserer Peter Christensen, der blev genvalgt for 2 år.

Forretningsudvalgsmedlem Flemming Qvotrup var på valg. Flemming ønskes ikke gen-
valg. Nyt medlem ikke fundet, Forretningsudvalget vil snarest indkalde til en ekstraordinær 
generalfrosamling med henblik på at finde et udvalgsmedlem. 

Suppleant til Forretningsudvalget Thor Agri var på valg. Thor Agri blev genvalgt for 1 år.

Bilagskontrollant Erik Mikkelsen modtager genvalg og blev genvalgt for 2 år.

Suppleant/bilagskontrollant Per Skou modtager genvalg og blev genvalgt for 1 år.

Fanebærer Børge Rasmussen modtager genvalg og blev genvalgt for 2 år.

Fanevagt Erik Harder Mikkelsen modtager genvalg og blev genvalgt for 2 år.

Fanevagt nummer to har været vakant de sidste år og er fortsat vacant.

Ad. 8. Eventuelt

Der blev opfordret til at deltage den 4. maj aften ved mindehøjtideligheden på Svinø.

I 2025 er det 80 år siden tyskerne overgav sig 5. maj om morgenen kl. 08.00 og Danmark 
atter var frit. Der blev forespurgt om der var tilslutning til et arrangement ved stenen på 
Grønnegades Kaserne med foreningernes faner. 

Herefter blev generalforsamlingen afsluttet og vi gik til spisning, som bestod af wienersch-
nitzler med tilbehør. 

.
______________________________                _______________________________ 
                    Peter Christensen                                            Erik H. Mikkelsen
                          Referent                                                               Dirigent

_____________________________
Anders D. Henriksen
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